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Protokół Nr 47/2023 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych Rady Gminy Piątnica, odbytego 

w dniu  20 lutego 2023 r.  w sali  Urzędu Gminy Piątnica, ul. Stawiskowska 53. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził Przewodniczący Komisji - Pan Jan Kopczewski. W posiedzeniu 

uczestniczyło 5 radnych na ogólną liczbę 5. 

Czas trwania posiedzenia 905 -  1000.    

O terminie posiedzenia członkowie  Komisji  zostali powiadomieni pisemnie i otrzymali projekty 

uchwał stanowiące przedmiot posiedzenia pocztą elektroniczną. 

Informację o terminie,  miejscu i porządku posiedzenia podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Piątnica oraz BIP Urzędu Gminy 

Piątnica. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Kopczewski Jan                                    Przewodniczący Komisji 

2. Dąbrowski Adam Robert                      Członek Komisji 

3. Konopko Marek                                    Członek Komisji 

4. Mroczkowski Sławomir                        Członek Komisji                

5. Śmiarowski Karol                                 Członek Komisji    

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wierzbowski Artur                                Wójt Gminy Piątnica 

2. Bieńczyk Bogdan                                  Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

3. Sobczyńska-Wanke Barbara                 Sekretarz Gminy Piątnica 

4. Zagroba-Lubiecka Justyna                    Naczelnik Wydziału  Ochrony Środowiska  w UG Piątnica  

5. Duda Bożena                                         Inspektor do obsługi rady gminy w UG Piątnica 

 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

Ad. 2. 

       Pan Przewodniczący Komisji  przedstawił porządek dzienny posiedzenia o treści przesłanej 

w informacji o zwołaniu posiedzenia. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia.   

Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  wniosek  o przyjęcie porządku 

dziennego posiedzenia. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam 

Robert, Mroczkowski Sławomir, Konopko Marek, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Informacja  o podpisaniu protokołu Nr 46/2023 posiedzenia Komisji. 

4. Rozpatrzenie na sesję projektu uchwały Rady Gminy Piątnica w sprawie: 

    1) zmian w budżecie Gminy; 

    2) przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Piątnica na dofinansowanie 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Piątnica; 

    3) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2023 roku"; 
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    4) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem, na okres dłuższy niż 3 lata oraz 

odstąpienia od przetargowe trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność 

Gminy Piątnica. 

5. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy: 

    1) informacji o zbyciu, nabyciu, zamianie i obciążeniu nieruchomości gminnych w Gminie 

Piątnica w 2022 roku;  

    2) informacji o podejmowanych działaniach w zakresie ochrony środowiska na terenie gminy 

Piątnica w 2022 roku.  

6. Przygotowanie na sesję sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych za 

2022 rok.  

7. Wolne wnioski.                        

 

Ad.3. 

      Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że podpisał protokół   Nr 46/2023  posiedzenia 

Komisji.    

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.   

Ad.4.1) 

      Projekt uchwały  Rady Gminy Piątnica w sprawie  zmian w budżecie Gminy w załączeniu 

do oryginału protokołu.  

W dyskusji nad projektem uchwały radni głosu nie zabierali. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne 

wniosek w sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam Robert, 

Konopko Marek,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - 

brak. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały. 

 

Ad.4.2) 

      Projekt uchwały  Rady Gminy Piątnica w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Piątnica na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 

Gminy Piątnica w załączeniu do oryginału protokołu.  

Wdyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

Pan Przewodniczący Komisji  zapytał, jakie są zmiany w regulaminie w stosunku do dotychczas 

obowiązującego regulaminu? 

Pan Wójt poinformował, że kwota dotacji wynosi 3 000 zł.  

Pan Zastępca Wójta stwierdził, że na najbliższym spotkaniu z sotysami będzie mowa 

o przydomowych oczysczalniach i kontrolach szamb. To nie jest wymysł gminy, ale jest to dyrektywa 

unijna. Wydział Ochroby Środowiska  będzie prowadził kontrole i będę kary z tytułu nieprzestrzegania 

przepisów. Dlatego teraz informujemy mieszkańców i uświadamiamy. 

Po dyskusji Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Piątnica na dofinansowanie budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Piątnica. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Kopczewski 
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Jan,  Dąbrowski Adam Robert, Konopko Marek,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały. 

 

Ad.4.3) 

      Projekt uchwały  Rady Gminy Piątnica w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Piątnica w 2023 roku" 

w załączeniu do oryginału protokołu.  

Na posiedzenie komisji przybyła p. Naczelnik Wydziału  Ochrony Środowiska. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:  

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, jaka jest różnica w wydatkowaniu środków finansowych 

na realizację programu  pomiędzy rokiem ubiegłym a bieżącym? 

Pani  Naczelnik Wydziału  Ochrony Środowiska poinformowała, że jest to kwota ok. 20 tys. zł. Cały 

czas znajdują się bezpańskie psy, już w tym miesiącu mieliśmy  cztery zgłoszenia. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy gminę będzie obsługiwało to samo schronisko co w roku 

ubiegłym? 

Pani  Naczelnik Wydziału  Ochrony Środowiska udzieliła odpowiedzi twierdzącej i stwierdziła, 

że żadne inne schronisko nie zgłosiło się do zapytania. 

Po dyskusji Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie określenia "Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Piątnica w 2023 roku". Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam 

Robert, Konopko Marek,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały. 

 

Ad.4.4) 

      Projekt uchwały  Rady Gminy Piątnica zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem, 

na okres dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienia od przetargowe trybu zawarcia umowy najmu lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Piątnica  w załączeniu do oryginału protokołu.  

 

Pan Zastępca Wójta poinformował, że w uchwale przyjętej na poprzedniej sesji  została wpisana   

powierzchnia  80,70 m2. Prawidłowa powierzchnia winna wynosić 92,40 m2. W związku z tym  

podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne.  

W dyskusji nad projektem uchwały radni głosu nie zabierali. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne 

wniosek w sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji projektu uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem, na okres dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienia 

od przetargowe trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy 

Piątnica. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam Robert, Konopko 

Marek,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały. 
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Ad. 5. 1)  

       Informacja o zbyciu, nabyciu, zamianie i obciążeniu nieruchomości gminnych w Gminie 

Piątnica w 2022 roku w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do informacji.  

Po rozpatrzeniu informacji Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji informacji o zbyciu, nabyciu, zamianie 

i obciążeniu nieruchomości gminnych w Gminie Piątnica w 2022 roku. Po głosowaniu przestawił 

zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 

radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam Robert, Konopko Marek,  Mroczkowski Sławomir, 

Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Następnie p. Wójt poinformował, że Starostwo Powiatowe w Łomży uzyskało dofinansowanie  

w kwocie 4,8 mln zł na przebudowę drogi w m. Czarnocin, oprócz środków, które mieli z Rządowego  

Funduszu Inwestycji Lokalnych. Dzisiaj jestem umówiony na spotkanie z dyr. Borzuchowskim 

o godzinie dwunastej. Także myślę, że więcej szczegółów przekaże później jeżeli chodzi o realizację 

i projekt co zamierzają itd. My na spotkaniu  ze Starostwem Powiatowym w ubiegłym roku 

zadeklarowaliśmy, że oczywiście jesteśmy zainteresowani i maksymalna kwota jaką będziemy mogli 

dołożyć to będzie kwota 1,5 mln zł. 

Pan Zastępca Wójta  stwierdził, że na spotkaniu, o którym wspomniał p. Wójt byliśmy obydwaj jak 

jeszcze był dyrektor Święcki, to wtedy padło pytanie o dofinansowanie przebudowy drogi 

w Czarnocinie przez Gminę Piątnica i powiat chciał od nas 1,5 mln zł. Wtedy zadeklarowaliśmy 1 mln 

zł, ponieważ nie wiedzieliśmy jakie będą niezbędne środki dla inwestycji gminnych w roku 2023. 

Pan Przewodniczący Komisji mówienie w tej chwili o kosztach nie ma racji bytu, ponieważ nie wiemy 

jaki jest ogólny koszt realizacji zadania. 

Pan Wójt w tamtym czasie przekazana  była nam  informacja od dyr. Święckiego, że mają plan  aby 

przebudować tą drogę za kwotę ponad 9 mln zł. Jednak naszym osobistym zdaniem to jest nierealne. 

W każdym bądź razie z budżetu gminy przeznaczymy środki finansowe na to zadanie, bo przecież 

dokładamy do każdej drogi, ale nie dołożymy więcej niż określoną kwotę. To była tylko wstępna 

informacja i moim zdaniem projekt musi być na tyle odchudzony, aby zrealizować zadanie 

ze środków, które już powiat miał, dostał obecnie i naszego wkładu.  

Ad. 5. 2)  

        Informacja o podejmowanych działaniach w zakresie ochrony środowiska na terenie gminy 

Piątnica w 2022 roku w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do informacji.  

Po rozpatrzeniu informacji Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania pod obrady sesji informacji o podejmowanych działaniach 

w zakresie ochrony środowiska na terenie gminy Piątnica w 2022 roku. Po głosowaniu przestawił 

zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 5. Głosy „za”  - 5 

radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam Robert, Konopko Marek,  Mroczkowski Sławomir, 

Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Pa. Wójt i p. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska opuścili posiedzenie komisji. 

Ad. 6.  

        Projekt sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych za 2022 rok 

w załączeniu do oryginału protokołu. 
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       Pan Przewodniczący Komisji przedstawił projekt sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  Rady Gminy Piątnica za 2022 rok (projekt sprawozdania w załączeniu 

do oryginału protokołu).  

Komisja  po zapoznaniu się ze sprawozdaniem nie wniosła uwag. 

Wobec powyższego,  Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod imienne głosowanie wniosek 

o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych za 2022 rok. 

Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   

- 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Kopczewski Jan,  Dąbrowski Adam Robert, Konopko Marek,  

Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Poinformował, że niniejsze sprawozdanie zostanie przekazane Radzie Gminy Piątnica.  

 

Ad. 7.  

       W punkcie wolne wnioski radni nie zabierali. 

Ze względu na wyczerpanie porządku posiedzenia Pan Przewodniczący Komisji podziękował 

zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała                                                                                            Przewodniczący Komisji 

 

Bożena Duda                                                                                                      Jan Kopczewski        

 

 


